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Nieuw recyclagepark komt er tóch, maar dan wel zonder nieuwe loods: “We gaan op zoek naar een an-
dere locatie voor dat nieuw gebouw”

AVELGEM Er komt een nieuw recyclagepark in Avelgem, maar de plannen voor een nieuwe technische 
loods op dezelfde site worden geschrapt. Beide projecten werden een tijdje geleden on hold gezet omwille 
van de hogere energie- en loonkosten waar de gemeente mee werd geconfronteerd. “Maar het valt beter 
mee dan verwacht, dus kunnen we het recyclagepark wél vernieuwen”, zegt burgemeester Lut Deseyn.

Avelgem is nog een van de laatste containerparken waar geen weegbrug staat. “In Avelgem hebben we 
een hoger restafvalcijfer per inwoner, en het gebrek aan weegbrug is daar een belangrijke factor in”, zegt 
burgemeester Lut Deseyn. “Het principe ‘de vervuiler betaalt’ werkt elders, maar zonder weegbrug kan je 
dat principe niet afdwingen.” Op de plaats van het huidige recyclagepark komt dus een uitgebreid nieuw 
recyclagepark, dat wél een weegbrug telt.

“Het is niet alleen de bedoeling om het containerpark uit te breiden bij deze werken, het recyclagepark 
wordt ook klaar gemaakt om in te stappen in het intergemeentelijk systeem van Imog”, zegt burgemeester 
Lut Deseyn. “Dan kunnen onze inwoners ook elders hun afval kwijt, en kunnen ook inwoners van elders bij 
ons terecht.”



Het zag er even naar uit dat het lang aangekondigde nieuwe recyclagepark er niet zou komen. Enkele 
maanden terug werden het nieuwe recylagepark, samen met de bouw van de nieuwe loods voor de tech-
nische diensten on hold gezet. “We wilden even afwachten welke weerslag de hogere energie- en loonkos-
ten op ons budget zouden hebben. Dat blijkt uiteindelijk beter mee te vallen dan verwacht, waardoor we 
de 1,3 miljoen euro voor de werken aan het recyclagepark wel kunnen vrijmaken. We zien het park als een 
belangrijke dienstverlening naar de bevolking toe, en willen daar dus prioriteit aan geven.”

Het project van de loods wordt wel geschrapt. Meer nog, de loods zal er ook in de toekomst niet gebouwd 
worden op die locatie. “Het budget voor de loods was meer dan 4 miljoen euro. Die hoge kostprijs komt 
onder meer door het feit dat de loods ingeplant zou worden in ons centrum, en er dus een kwaliteitsvolle 
look moest voorzien worden. Je kan geen lelijke grijze muur zetten op die plaats. Maar 4 miljoen euro voor 
een loods is te veel, zeker in deze financieel uitdagende tijden. Wij moeten ook naar ‘het bord kijken’, en 
dat doet ons beslissen om de loods niet alleen uit te stellen, maar ook op zoek te gaan naar een nieuwe 
loods.”

(Joyce Mesdag)
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Heist-op-den-Berg en Nijlen kiezen formeel voor blijvende samenwerking met IOK: “Ze doorbreken zou 
enorme impact hebben”

HEIST-OP-DEN-BERG/NIJLEN Sinds Vlaanderen is ingedeeld in vijftien nieuwe referentieregio’s behoren 
Heist-op-den-Berg en Nijlen tot regio Rivierenland. Beide gemeenten willen wel blijven samenwerken met 
het Kempense IOK en IOK Afvalbeheer via een mogelijkheid tot afwijking in het regiodecreet. De algemene 
vergaderingen van beide intercommunales kwamen er donderdag over samen in het Heistse cultuurcen-
trum Zwaneberg. De betrokken partners hopen op een snel antwoord van de Vlaamse overheid.

Volgens het regiodecreet dat eerder dit jaar in voegen trad, moeten gemeenten hun intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden voortaan binnen de grenzen van hun eigen referentieregio smeden. Heist-op-
den-Berg en Nijlen werken allebei al decennialang samen met IOK en IOK Afvalbeheer en zien het niet 
zitten om plots een punt te zetten achter die relatie. In het decreet is een pas-toe-en-leg-uit-principe opge-
nomen. Dat laat toe om een afwijking te vragen bij de Vlaamse regering en bevoegd minister Bart Somers 
(Open Vld).

Nadat de 27 andere gemeenteraden die deel uitmaken van de IOK en IOK Afvalbeheer hun fiat gaven om 
de samenwerking met Heist-op-den-Berg en Nijlen voort te zetten, kunnen de intercommunales de aan-



vraag tot afwijking nu indienen. “Tot onze grote vreugde willen alle Kempense partners met ons voor”, 
zegt burgemeester van Nijlen Paul Verbeeck (CD&V).

Vanaf nul
Waarom een voortzetting van die samenwerking zo belangrijk is? “Het beleid en de organisatie in Heist-
op-den-Berg is voor een stuk structureel geënt op het advies en de dienstverlening die IOK ons biedt”, legt 
Heists burgemeester Jan Moons (N-VA) uit. “Dat is het geval op verschillende fronten, zoals ruimtelijke 
ordening, juridische ondersteuning, milieuhandhaving en een intergemeentelijke preventiedienst die we 
samen met de gemeenten hebben. Als dat allemaal wegvalt en je zou dat weer moeten opbouwen vanaf 
nul, dan heeft dat natuurlijk een enorme impact op het beleid en de dienstverlening.”

Burgemeester Verbeeck is het volmondig eens. “Nijlen werkt al meer dan vijftig jaar samen met IOK”, zegt 
hij. “Naast de domeinen die Jan aanhaalt, is ook afvalbeheer er een van. De Kempen staan heel ver op dat 
vlak. De samenwerking plots doorbreken, zou trouwens niet alleen een enorme impact hebben op de ge-
meentelijke organisatie, maar ook op IOK zelf. Heist-op-den-Berg en Nijlen maken samen 13% uit van het 
totale inwonersaantal in hun werkingsgebied.”

Restafval
Al van in het begin van de regioverdeling gaven beide gemeenten aan dat ze de samenwerking met de 
intercommunales niet zomaar zouden opgeven. “Het decreet bood ons een halfjaar tijd om een afwijking 
aan te vragen”, zegt Moons. “We zijn dus goed op tijd.”

Verbeeck vult aan: “De bevoegde minister weet dat dit eraan komt. We gaan ervan uit dat hij onze goed 
gedocumenteerde en vooral ook zeer redelijke vraag wel gaat aanvaarden.”

Het is nu wachten op een reactie. Moons hoopt dat die nog binnen deze legislatuur geformuleerd wordt. 
“Deels hebben we daar het gissen naar.”

Grootste onderscheiding
Voorzitter van IOK en IOK Afvalbeheer Johan Leysen zou Heist-op-den-Berg en Nijlen zeker niet graag zien 
vertrekken. Hij wijst onder meer op de uitstekende evolutie van de restafvalcijfers in het werkingsgebied. 
“In 2022 belandden we op een historisch laag cijfer van 87 kilogram per inwoner”, zegt hij. “Het Vlaamse 
uitvoeringsplan voorziet een taakstelling van 96 kilogram. Dat cijfer halen we dus al lang. We mogen de 
Kempische burger daarvoor feliciteren, maar het kan natuurlijk altijd nog beter. We rusten niet op onze 
lauweren en gaan ervoor om van deze grote onderscheiding een grootste onderscheiding te maken. Heist-
op-den-Berg en Nijlen hebben we daar zeker voor nodig.”

(Kristof Van Rompaey)
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Gemeenten kiezen formeel voor blijvende samenwerking met IOK: “Ze doorbreken zou enorme impact 
hebben”

HEIST-OP-DEN-BERG/NIJLEN Sinds Vlaanderen is ingedeeld in vijftien nieuwe referentieregio’s behoren 
Heist-op-den-Berg en Nijlen tot regio Rivierenland. Beide gemeenten willen wel blijven samenwerken met 
het Kempense IOK en IOK Afvalbeheer via een mogelijkheid tot afwijking in het regiodecreet. De algemene 
vergaderingen van beide intercommunales kwamen er donderdag over samen in het Heistse cultuurcen-
trum Zwaneberg. De betrokken partners hopen op een snel antwoord van de Vlaamse overheid.

Volgens het regiodecreet dat eerder dit jaar in voegen trad, moeten gemeenten hun intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden voortaan binnen de grenzen van hun eigen referentieregio smeden. Heist-op-
den-Berg en Nijlen werken allebei al decennialang samen met IOK en IOK Afvalbeheer en zien het niet 
zitten om plots een punt te zetten achter die relatie. In het decreet is een pas-toe-en-leg-uit-principe opge-
nomen. Dat laat toe om een afwijking te vragen bij de Vlaamse regering en bevoegd minister Bart Somers 
(Open Vld).



Nadat de 27 andere gemeenteraden die deel uitmaken van de IOK en IOK Afvalbeheer hun fiat gaven om 
de samenwerking met Heist-op-den-Berg en Nijlen voort te zetten, kunnen de intercommunales de aan-
vraag tot afwijking nu indienen. “Tot onze grote vreugde willen alle Kempense partners met ons voort”, 
zegt burgemeester van Nijlen Paul Verbeeck (CD&V).

Vanaf nul
Waarom een voortzetting van die samenwerking zo belangrijk is? “Het beleid en de organisatie in Heist-
op-den-Berg is voor een stuk structureel geënt op het advies en de dienstverlening die IOK ons biedt”, legt 
Heists burgemeester Jan Moons (N-VA) uit. “Dat is het geval op verschillende fronten, zoals ruimtelijke 
ordening, juridische ondersteuning, milieuhandhaving en een intergemeentelijke preventiedienst die we 
samen met de gemeenten hebben. Als dat allemaal wegvalt en je zou dat weer moeten opbouwen vanaf 
nul, dan heeft dat natuurlijk een enorme impact op het beleid en de dienstverlening.”

Burgemeester Verbeeck is het volmondig eens. “Nijlen werkt al meer dan vijftig jaar samen met IOK”, zegt 
hij. “Naast de domeinen die Jan aanhaalt, is ook afvalbeheer er een van. De Kempen staan heel ver op dat 
vlak. De samenwerking plots doorbreken, zou trouwens niet alleen een enorme impact hebben op de ge-
meentelijke organisatie, maar ook op IOK zelf. Heist-op-den-Berg en Nijlen maken samen 13% uit van het 
totale inwonersaantal in hun werkingsgebied.”

Restafval
Al van in het begin van de regioverdeling gaven beide gemeenten aan dat ze de samenwerking met de 
intercommunales niet zomaar zouden opgeven. “Het decreet bood ons een halfjaar tijd om een afwijking 
aan te vragen”, zegt Moons. “We zijn dus goed op tijd.”

Verbeeck vult aan: “De bevoegde minister weet dat dit eraan komt. We gaan ervan uit dat hij onze goed 
gedocumenteerde en vooral ook zeer redelijke vraag wel gaat aanvaarden.”

Het is nu wachten op een reactie. Moons hoopt dat die nog binnen deze legislatuur geformuleerd wordt. 
“Deels hebben we daar het gissen naar.”

Voorzitter van IOK en IOK Afvalbeheer Johan Leysen zou Heist-op-den-Berg en Nijlen zeker niet graag zien 
vertrekken. Hij wijst onder meer op de uitstekende evolutie van de restafvalcijfers in het werkingsgebied. 
“In 2022 belandden we op een historisch laag cijfer van 87 kilogram per inwoner”, zegt hij. “Het Vlaamse 
uitvoeringsplan voorziet een taakstelling van 96 kilogram. Dat cijfer halen we dus al lang. We mogen de 
Kempische burger daarvoor feliciteren, maar het kan natuurlijk altijd nog beter. We rusten niet op onze 
lauweren en gaan ervoor om van deze grote onderscheiding een grootste onderscheiding te maken. Heist-
op-den-Berg en Nijlen hebben we daar zeker voor nodig.”

(Kristof Van Rompaey)
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